
Verklaring van de door de raad ingestelde commissie voor afronding van 

de voorzieningenclusters 

 

Op 8 september 2016 is een raadsvoorstel behandeld over de financiële afwikkeling van de 

voorzieningenclusters Laarbeek. Tijdens de behandeling van het raadsvoorstel kon niet op alle 

vragen van ons als raad de gewenste duidelijkheid worden verschaft.  Het raadsvoorstel is toch 

vastgesteld en tegelijkertijd is door de raad een commissie ingesteld. Deze commissie, 

bestaande uit de heer Jordy Brouwers, de heer Jos Gruijters, mevrouw Ria Van der Zanden en 

ikzelf, heeft nader onderzoek gedaan naar de juistheid en volledigheid van de financiële 

verantwoording over de gerealiseerde voorzieningenclusters.  

 

De commissie heeft daarbij op gedetailleerde wijze gekeken naar zowel de cijfermatige inhoud 

van de verantwoordingen als naar de onderliggende administratieve processen. De resultaten 

van het onderzoek zijn vastgelegd in een notitie. Deze notitie is verwerkt in het voorliggende 

raadsvoorstel. 

 

De commissie is van mening, dat de notitie (en daarmee ook het nieuwe raadsvoorstel) 

duidelijkheid geeft over de financieel inhoudelijke vragen die nog bestonden met betrekking tot 

de voorzieningenclusters. In het bijzonder de onderlinge samenhang tussen de projectramingen, 

de gevoteerde kredieten, de daadwerkelijke uitgaven en de nog te realiseren bedragen ter 

dekking van die uitgaven zijn helder geworden.  

Tijdens het onderzoek is duidelijk geworden dat alle uitgaven op een juiste en rechtmatige wijze 

hebben plaatsgevonden en zijn verantwoord. De goedkeurende accountantsverklaringen over de 

afgelopen jaren zijn dan ook terecht verstrekt en over de uitgaven bestaan bij de commissie 

geen vragen meer. Wel wil de commissie nog graag een keer met de wethouder in een reguliere 

commissievergadering spreken over de te realiseren dekking voor de voorzieningenclusters. In 

dat licht verzoekt de commissie het college om hierover een notitie op te stellen ter bespreking 

in een volgende reguliere commissievergadering.   

 

Bij het onderzoek van onze commissie is daarnaast duidelijk geworden dat de gehanteerde 

systematiek en verantwoording niet altijd eenvoudig te volgen is geweest voor ons als raad. 

Deze systematiek en verantwoording is vanaf de start van de voorzieningenclusters gehanteerd 

en voor alle voorzieningenclusters de afgelopen jaren op dezelfde wijze toegepast. 

Deze systematiek ging uit van kredietvotering vooraf, maar als er financiële afwijkingen 

ontstonden werden deze door de raad achteraf geaccordeerd via tussenrapportages of 

jaarrekeningen. Dit heeft het voor ons als raad lastig gemaakt om waar nodig sturend en 

bijsturend te kunnen handelen. Naar de mening van de commissie liggen er kansen om dit 

proces en deze systematiek te verbeteren, zodat wij als raad beter gefaciliteerd worden om een 

sturende en controlerende rol te vervullen.  

 

De commissie doet dan ook de aanbeveling aan de raad om het college de opdracht te geven 

met een voorstel te komen voor een nieuwe verantwoordingssystematiek, met name voor 

jaaroverstijgende projecten en projecten waar tijdens de uitvoering naar voren komt dat het 

krediet mogelijk niet toereikend is. Wij spreken daarbij de hoop en verwachting uit, dat een 



 

vertegenwoordiging van onze raad graag bereid is om hierover mee te denken en het college 

van reflectie te voorzien. 

 

Verder kijken wij als commissie terug op een intensief proces van zoeken naar antwoorden en 

zijn wij blij met voorliggende stukken als resultaat van ons werk. Wij hopen dat deze stukken 

voor de overige raadsleden ook tot meer inzicht hebben geleid, hoewel wij ook altijd bereid zijn 

om alle overige stukken of onze kennis te delen met anderen.  

 

Het werk van onze commissie is nu beëindigd en wij geven graag het stokje op dit dossier weer 

terug aan college en de voltallige raad. 
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